
 OBEC BIJACOVCE, Obecný úrad 053 06 Bijacovce č. 7 

 

Zápisnica z  26. zasadnutia OZ v Bijacovciach, konaného dňa 21.03.2025 v zasadačke 

obecného domu v Bijacovciach so začiatkom o 19.00 hod. evidovaná v podacom denníku pod 

číslom  31/2025-02, UJ6, A-12 

 

Prítomní: 

− starosta obce  Ing. Jozef  Kalinaj 

− poslanci OZ: Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr, Mária Krupová, Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

 

PROGRAM : 

 

1. Úvod – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
2. Správa o plnení uznesení 
3. Inventarizácia v obci za rok 2024 
4. Správa hlavného kontrolóra za rok 2024  
5. Správa o kontrole prevodov nehnuteľného majetku  

6. Výberové konanie na kontrolóra obce Bijacovce 
7. Dotácie z rozpočtu obce Bijacovce na rok 2025 

8. Kronika obce za rok 2023  

9. Spotreba energií v obecných budovách 

10. Výstavba v obci  

11. Rôzne 

12. Diskusia  
13. Záver  

  

 

K bodu 1 : 

 

Starosta obce Ing. Jozef  Kalinaj privítal prítomných. Za zapisovateľku 26. zasadnutia  OZ 

navrhol Bc. Zuzanu Topoliovú. Za overovateľov zápisnice navrhol p. Ľubomíra Zajaca a p. 

Romana Bežillu. Starosta obce skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní  6 poslanci  OZ, čím 

je OZ uznášania schopné a oboznámil poslancov s programom rokovania.  

 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

            A.  s c h v a ľ u j e   

a) Program rokovania 26. zasadnutia OZ 

 

 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 



 

 

K bodu 2: 

Starosta obce prečítal správu o plnení uznesení z 25. zasadnutia OZ /správa tvorí prílohu 

zápisnice/. K prednesenej správe nemali poslanci pripomienky a starosta dal o správe plnenia 

uznesení hlasovať.  

 

 

Uznesenie č. 2 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu o plnení uznesení z 25. zasadnutia OZ 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

K bodu 3 : 

Starosta dal slovo p. Zuzane Topoliovej, ktorá informovala poslancov o výsledkoch 

inventarizácie majetku obce a majetku v správe ZŠ s MŠ. V zmysle § 29 a 30 zákona                      

č. 431/2022 Z. z. o účtovníctve a v súlade s príkazom starostu obce bola v obci Bijacovce 

a v Základne škole s materskou školou vykonaná inventarizácia majetku, záväzkov  a rozdielu 

majetku a záväzkov vykonaná k 31.10.2024. Jednotlivé inventarizačné komisie podľa 

inventúrnych súpisov vykonali fyzickú inventarizáciu majetku v stanovenom termíne 

a predkladajú OZ zápisnice z inventarizácie a návrhy na vyradenie neupotrebiteľného majetku. 

Inventarizácia kultúra – kultúrny dom: inventarizáciou bolo zistené, že účtovný stav je 

rovnaký ako skutočný stav t. j. 60 852,19 €. Inventarizačná komisia navrhuje vyradiť 

neupotrebiteľný majetok vo výške 323,97 € 

Inventarizácia sklad CO, dielňa, garáž: inventarizáciou bolo zistené, že účtovný stav je 

rovnaký ako skutočný stav t. j. 78 766,69 €. Inventarizačná komisia navrhuje vyradiť 

neupotrebiteľný majetok vo výške  470,54 € 

Inventarizácia strediska obecný úrad: inventarizáciou bolo zistené, že účtovný stav je rovnaký 

ako skutočný stav t. j. 268 842,77 €. Inventarizačná komisia navrhuje vyradiť neupotrebiteľný 

majetok vo výške 451,11 €. Komisia navrhuje zaradiť výpočtovú techniku získanú 

prostredníctvom Dcom projektu. Obec tento majetok zaradí do evidencie majetku prípadne ho 

bude viesť iným spôsobom podľa pokynov Dcom 

Inventarizácia hasičská zbrojnica: inventarizáciou bolo zistené, že účtovný stav €  je rovnaký  

ako skutočný stav t.j. 148 182,67 €. Inventarizačná komisia navrhuje vyradiť neupotrebiteľný 

majetok vo výške 370,54 €  

Inventarizácia kuchyňa KD : inventarizáciou bolo zistené, že účtovný stav  je rovnaký  ako 

skutočný stav t.j. 27 339,80 €. Nenavrhuje vyradiť žiaden majetok.  

Dokladová inventarizácia: bola vykonaná v stanovenom termíne nemá záväzky a pohľadávky 

na vyradenie. 

Inventarizácia  základná škola s materskou školou Bijacovce:  inventarizáciou bolo zistené, 

že účtovný stav je rovnaký ako skutočný stav t.j. 825 178,37 €. Neupotrebiteľný majetok je 

v obstarávacej cene 11 695,41 a zostatkovej cene 8 885,01 a tento majetok inventarizačná 

komisia navrhuje vyradiť. 



Po predložení jednotlivých súpisov a návrhom na vyradenie,  vyraďovacia a likvidačná komisia 

určila dátum dňa  27.03.2025 na fyzickú kontrolu navrhovaného majetku na vyradenie. 

Následne bude tento majetok vyradený a zlikvidovaný. Do diskusie sa zapojila kontrolórka 

obce Ing. Ľ. Kokoruďová, ktorá upozornila na neoprávnené zlikvidovanie majetku ZŠ s MŠ 

riaditeľkou školy, ktorá dala zlikvidovať majetok pred schvaľovaním OZ, nebol odsúhlasený 

vyraďovacou komisiou a následne mala likvidačná komisia uvedený majetok zlikvidovať.  

Poslanci predloženú inventarizáciu berú na vedomie. 

 

Uznesenie č. 3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) vyradenie majetku obce v obstarávacej cene  1 616,16 eur a zostatkovej cene 

1 032,34 eur 

b) vyradenie majetku ZŠ s MŠ obstarávacej cene 11 695,41 eur a zostatkovej cene 

8 885,01 eur 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, , Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 4 : 

Starosta dal slovo kontrolórke obce Ing. Ľ. Kokoruďovej, ktorá predniesla správu o kontrolnej 

činnosti za rok 2024. Správa tvorí prílohu zápisnice. Nakoľko  k uvedenej správe nemali 

poslanci žiadne pripomienky starosta tento bod ukončil. 

 

Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. b e r i e   n a    v e d o m i e  

a) správu kontrolórky obce o kontrolnej činnosti za rok 2024 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

K bodu 5: 

Starosta vyzval kontrolórku obce Ing. Ľ. Kokoruďovú o informovanie poslancov s výsledkom 



kontroly o prevode majetku v obci Bijacovce. Kontrolórka informovala prítomných, že za 

kontrolované obdobie obec previedla majetok v hodnote  31 101,87 eur  a to prevod 

odkúpených pozemkov na IBV. Správa je prílohou zápisnice. 

 

Uznesenie č. 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. b e r i e   n a    v e d o m i e  

a) správu kontrolórky obce o kontrole prevodu nehnuteľného majetku 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

K bodu 6: 

Starosta oboznámil poslancov s povinnosťou OZ vyhlásiť výberové konanie na kontrolóra obce 

v priebehu posledných 60 dní funkčného obdobia terajšej kontrolórky obce. V rámci uvedeného 

bodu sa prihlásila do diskusie kontrolórka Ing. Ľ. Kokoruďová a upozornila, že OZ musí 

zároveň s termínom výberového konania určiť aj podmienky VK a požiadavky, ktoré daný 

uchádzač musí spĺňať. Poslanci po vzájomnej diskusii navrhli riešiť tento bod na samostatnom 

mimoriadnom OZ, ktoré sa uskutoční vo štvrtok 27.03.2025.  

 

K bodu 7:  

Na základe uznesenia č. 3/A/a zo dňa 31. januára 2025 bolo zvolané pracovné stretnutie so 

zástupcami jednotlivých zložiek, finančnou komisiou a poslancami obecného zastupiteľstva. P. 

Ing. B. Dzugas informoval poslancov o priebehu pracovného stretnutia. Na obec boli doručené 

žiadosti v celkovej výške 12 470 €, pričom obec v rozpočte má finančné prostriedky na uvede-

nej položke v sume 10 000 €. V rámci pracovného stretnutia a diskusie sa poslanci snažili nájsť 

vhodné alternatívne riešenia na prerozdelenie dotácií bez prekročenia stanoveného limitu. Ná-

sledne boli predložené tri návrhy prerozdelenia finančných prostriedkov. Návrh p. Bc. O. Šmi-

huľu – každému žiadateľovi ponížiť žiadanú sumu o 20% . Starosta dal o tomto návrhu hlaso-

vať. 

Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) každému žiadateľovi znížiť žiadanú sumu o 20%   

 

Hlasovanie: 

Za: 0  

Proti: 6 Ing. Bohuš Dzugas, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Roman Bežilla, Mgr. 

Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková,   Ľubomír Zajac 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  



Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie neschválené  

 

Ďalší poslanecký návrh predložil p. Ing. B. Dzugas, ktorý navrhol prideliť jednotlivým zložkám 

finančné prostriedky vo výške minuloročnej dotácie s navýšením o 155 €. ( zvyšných 930 € 

prerozdelené na každého žiadateľa rovnako). Starosta dal o tomto návrhu hlasovať.  

 

Uznesenie č. 7 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) prerozdelenie schválených finančných prostriedkov na dotácie pre jednotlivých 

žiadateľov v sume minuloročných dotácii s navýšením o 155 € pre každého žiadateľa 

 

Hlasovanie: 

Za: 0  

Proti: 6 Ing. Bohuš Dzugas, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Roman Bežilla, Mgr. 

Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková,   Ľubomír Zajac 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené  

 

 

Návrh predložil aj p. Ľ.  Zajac, ktorý navrhuje pridelenie dotácie vo rovnakej výške podľa roku 

2024 s navýšením o 186 € pre všetkých žiadateľov okrem Dychovej hudby. Dôvodom bolo, že 

pri tomto modeli rozdelenia by všetky ostatné zložky dostali nižšiu sumu, než pôvodne 

požadovali, zatiaľ čo DH by získala vyššiu sumu, ako pôvodne žiadala. Starosta dal o tomto 

návrhu hlasovať. 

 

Uznesenie č. 8 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) prerozdelenie schválených finančných prostriedkov na dotácie pre jednotlivých 

žiadateľov v sume minuloročných dotácii s navýšením o 186 € pre každého žiadateľa, 

okrem Dychovej hudby  

 

Hlasovanie: 

Za: 1 Ľubomír Zajac 

Proti: 1 Ing. Bohuš Dzugas,  

Zdržal sa: 4 Bc. Ondrej Šmihuľa,  Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková,    

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie neschválené  

 

 

 



 

 

Následne poslanci schvaľovali dotácie pre jednotlivých žiadateľov : 

Futbalový klub schválená minuloročná dotácia 3 600,00 + 155,00 celková dotácia na rok 2025 

3 755,00 €. 

Dobrovoľný hasičský zbor  schválená minuloročná dotácia 2 000,00 + 155,00 celková dotácia 

na rok 2025 – 2 155,00 € 

Šachový klub schválená minuloročná dotácia 1 500,00 + 155,00 celková dotácia na rok 2025 

1 655,00 € 

Rímsko-katolícka cirkev schválená minuloročná dotácia 1 000,00 + 155,00 celková dotácia 

na rok 2025   1 155,00 € 

Stolnotenisový klub schválená minuloročná dotácia  470,00 + 155,00 celková dotácia na rok 

2025   625,00 € 

Dychová hudba schválená minuloročná dotácia   500,00 + 155,00 celková dotácia na rok 2025 

655,00 €  

 

 

Uznesenie č. 9 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) dotáciu pre Futbalový klub Bijacovce na rok 2025 vo výške 3 755,00 eur  

b) dotáciu pre Dobrovoľný hasičský zbor Bijacovce na rok 2025 vo výške  2 155,00 eur  

c) dotáciu pre Šachový klub Bijacovce na rok 2025 vo výške 1 655,00 eur  

d) dotáciu pre Rímsko-katolícku cirkev Bijacovce na rok 2025 vo výške 1 155,00 eur  

e) dotáciu pre Stolnotenisový klub Bijacovce na rok 2025 vo výške  625,00 eur  

f) dotáciu pre Dychovú hudbu Bijacovce na rok 2025 vo výške  655,00 eur  

 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Ing. Bohuš Dzugas, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Roman Bežilla, Mgr. 

Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková,   Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené  

 

 

K bodu 8:  

 

Starosta k uvedenému bodu otvoril diskusiu, nakoľko preložený zápis do kroniky obce za rok 

2023 mali poslanci zaslaný mailom. K predloženému návrhu kroniky obce za rok 2023 nemali 

poslanci žiadne pripomienky ani návrhy a vzali kroniku za rok 2023 na vedomie  

 

Uznesenie č. 10 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. b e r i e   n a    v e d o m i e  

a) predložený zápis do kroniky obce za rok 2023 



 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

K bodu 9:  

V tomto bode starosta informoval prítomných o ponukách na zmenu dodávateľa energií pre 

budovy v majetku obce. Nakoľko nemal p. starosta všetky ponuky k dispozícii poslanci navrhli 

presunúť tento bod na najbližšie riadne rokovanie OZ. 

 

Uznesenie č. 10   

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) presun spotreby energií v obecných budovách  na ďalšie zasadnutie  

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 1 Michal Lepeták 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

K bodu 10: 

Výstavba v obci 

Paceta - Zbox  - Starosta oboznámil poslancov s návrhom zmluvy umiestnenia Z-Boxu spo-

ločnosti Packeta na území obce. Nakoľko v minulosti obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo umies-

tnenie Z-boxu v obci, ktoré bolo zo strany Pacety zmietnuté, obec opätovne požiadala spoloč-

nosť Paceta o umiestnenie takého to boxu. V stredu bola elektronicky podaná oficiálna žiadosť 

umiestnenie boxu a dnes sa p. starosta stretol s p. Tomaškom zástupcom spoločnosti Packeta,  

s ktorým si prešli jednotlivé možnosti umiestnenia Z-Boxu. Konečný návrh je zdokumentovaný 

aj v prílohe zmluvy a to  umiestnenie pred predajňou COOP Jednota.  Do diskusie sa zapojili 

všetci poslanci a  vyjadrili súhlas s inštaláciou Z-Boxu v obci, avšak nesúhlasili s jeho umies-

tnením na navrhovanom mieste pred predajňou.  V diskusii predložili niekoľko návrhov na 

umiestnenie spomínaného Zboxu a to p. Ľ. Zajac navrhol umiestniť box na parkovisku pri obec-

nom úrade s vyhradením 1 parkovacieho miesta, prípadne na verejnom priestranstve pri pre-

vádzke ESO Club pozdĺžne s cestou k roľníckemu družstvu. O návrhoch dal starosta hlasovať.   

 

 

 



Uznesenie č. 11  

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) umiestnenie Z-boxu pred predajňu Coop Jednota  podľa návrhu zmluvy 

 

Hlasovanie: 

Za: 0  

Proti: 0  

Zdržal sa: 6 Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie neschválené 

 

Uznesenie č. 12  

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) umiestnenie Z-boxu na parkovisko pri Obecnom úrade s vyhradením parkovacieho 

miesta   

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

Uznesenie č. 13  

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) umiestnenie Z-boxu na verejné priestranstvo ku prevádzke ESO-Club vodorovne 

s cestou k RD Bijacovce  

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

Detské ihrisko – Starosta oboznámil poslancov o návrhu firmy Bonita na obnovu detského 



ihriska ( pri p. Garančovskej), následne informoval poslancov o možnosti získať finančné pro-

striedky na obnovu ihriska prostredníctvom dotácie v rámci výzvy vyhlásenej Ministerstvom 

financií Slovenskej republiky. Uviedol, že žiadosť je potrebné podať do 31. marca 2025, pričom 

maximálna výška dotácie je stanovená na 15 000 € a spoluúčasť obce predstavuje 5 %. Firma 

vypracovala dva varianty riešenia ihriska. Následne starosta otvoril k danému bodu diskusiu, 

do ktorej sa zapojili všetci poslanci aj prítomní hostia. V diskusii sa zhodli, že je potrebné do 

žiadosti o dotáciu zahrnúť opravu oplotenia, vybudovanie brány na uzamykanie prípadne s či-

povaním, a tiež je nevyhnuté zabezpečiť ihrisko kamerového systému na zvýšenie bezpečnosti. 

Do diskusie sa zapojil hosť p. R. Novák a navrhol poslancom zvážiť vybudovanie chodníka 

popri detskému ihrisku a pozemku p. Sedláka, z dôvodu bezpečnosti nakoľko je blízko hlavná 

cesta, Následne p. Bc. O. Šmihuľa podal návrh, aby sa p. starosta spojil so zástupcom firmy a  

zistil, či je možné v rámci uvedenej výzvy použiť získané finančné prostriedky na oplotenie 

areálu, bránu a inštaláciu kamerového systému. O návrhu dal starosta hlasovať. 

 

Uznesenie č. 14 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) Zistiť podmienky a doplniť projekt detského ihriska o výstavbu oplotenia, 

uzamykateľnej brány a kamerovým systému v rámci žiadosti o dotáciu ako oprávnený 

výdavok 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

Brána na cintoríne Starosta oboznámil poslancov o stretnutí s p. M. Bryndzom, a jeho 

ponukou (príloha zápisnice) na výrobu kovovej brány so vstupnou bráničkou na cintoríne 

z parkoviska. Celková odhadovaná cena za materiál a prácu je 1 000,00 €. V rámci diskusie p. 

Ľ. Zajac  podotkol, že obec má riešiť podstatnejšie veci a navrhol tento bod presunúť na niektoré 

z budúcich OZ.   

Výzva „Živý vidiek“  Starosta informoval poslancov o možnosti získania dotácie z PSK „Živý 

vidiek“. Pôvodne o dotáciu z tejto výzvy chcela požiadať DH Bijacovčanka na obstaranie uni-

foriem ako občianske združenie. Nakoľko dychová nesplnila podmienku minimálnej doby fun-

govania združenia a nemôže sa o dotáciu uchádzať, starosta navrhol požiadať o dotáciu pre 

obec na zakúpenie prenosného pódia. K uvedenému návrhu vzniesol pripomienku p. Ing. B. 

Dzugas, ktorý vyjadril obavy ohľadom kvality ponúkaných pódií. Upozornil, že ich nízka cena 

môže naznačovať nedostatočné bezpečnostné parametre, ktoré sú často požadované kapelami 

a účinkujúcimi. Starosta následne požiadal p. Ing. B. Dzugasa o spoluprácu pri zisťovaní tech-

nických parametrov a bezpečnostných kritérií, ktoré by malo prenosné pódium spĺňať, aby vy-

hovovalo požiadavkám kapiel a účinkujúcich.  

IBV Sever – starosta skonštatoval, že v zmysle schváleného uznesenia OZ č. 4/A/a a 5/A/a zo 

dňa 31.01.2025 zvolal pracovné stretnutie s poslancami obce a obecným právnikom JUDr. M. 

Rušinom, ktorého sa zúčastnili 5 poslanci a 2 sa ospravedlnili pre chorobu. Nakoľko p. JUDr. 

Rušin sa pracovného stretnutia nezúčastnil z dôvodu choroby uznesenie č. 5/A/a zo dňa 



31.01.2025 nebolo splnené. K uvedenému bodu sa rozprúdila diskusia. Do diskusie sa zapojil 

aj hosť p. Novák s pripomienkou, že na stretnutí nebolo vysvetlené ako budú riešené kanalizácia 

a čistička a zároveň vyjadril svoj názor, že obec by do takého to projektu nemala vstupovať 

a riešiť si vybudovanie inžinierskych sietí a následne predaj pozemkov na IBV svojpomocne 

prípadne prostredníctvom obecnej SRO. P. starosta namietol, že elektrické siete si vybudujú 

elektrárne vo svojej réžii. Do diskusie sa zapojil p. Ing. B. Dzugas, ktorý na pracovnom stretnutí 

nebol, ale zaslal mailom otázky na p. Kovalčíka potencionálneho spolumajiteľa SRO, či boli 

tieto otázky zodpovedané nakoľko nedostal spätnú odpoveď, na čo mu starosta odpovedal, že 

áno. Zaujímal sa najmä o názore p. Kovalčíka ohľadom rozhodovacích práv v spoločnej SRO 

pri podiele 1:1. P. starosta odpovedal, že pri výbere dodávateľov rozhoduje p. Kovalčík a pri 

odpredaji pozemkov rozhodujú poslanci na OZ. Následne sa do diskusie zapojila kontrolórka 

obce Ing. Ľ. Kokoruďová a upozornila, že založiť spoločnú SRO bez právnej analýzy je pre 

obec veľké riziko, nakoľko obec ako spolumajiteľ SRO nemá jasné akým majetkom, právami 

a povinnosťami bude v SRO disponovať. Zdôraznila, že je nevyhnutné, aby vstup obce do spo-

ločnej SRO bol dôkladne zvážený vzhľadom na možné záväzky, ktoré budú obec zaťažovať 

v budúcnosti . Vstupom do SRO by sa poslanci  OZ mali zaoberať pri zistení konkrétnych  pod-

mienok zmluvy o spolupráci a založení SRO.  Po diskusii dal starosta hlasovať o spracovaní 

návrhu zmluvy na spoluprácu a vytvorenie SRO s p. Kovlačíkom. Poslanci pred hlasovaním 

vyzvali p. starostu, aby prizval na najbližšie zasadanie OZ  p. JUDr. M. Rušina k vypracovaniu 

zmluvy. 

Uznesenie č. 15 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) Spracovanie návrhu  zmluvy na spoluprácu  a vytvorenie  SRO s p. Kovalčíkom 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková,   

Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 1 Ing. Bohuš Dzugas 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

Chodníky pri OcÚ – p. starosta informoval poslancov o schválení dotácie prostredníctvom 

MAS Lev. o.z  a PPA na výstavbu chodníkov, momentálne čakáme na zmluvu, ktorú spracováva 

PPA  a priebehu budúceho týždňa by mala prísť na podpis. Realizácia projektov sa posúva do 

31.10.2025, zároveň  oboznámil poslancov s cenovými ponukami na realizáciu výstavby, ktoré 

zašle poslancom na posúdenie. O konečnom výbere sa rozhodne na mimoriadnom zasadnutí, 

ktoré sa uskutoční vo štvrtok 27. marca 2025., začiatok realizácie prác predpokladá začiatkom 

apríla 2025. 

Fasáda múzeum – Starosta informoval poslancov o padaní žiadosti o dotáciu na opravu fasády 

budovy Poľovníckeho múzea prostredníctvom MAS Lev, o. z.. tá to žiadosť bola na MAS skon-

trolovaná, schválená a postúpená na ďalšie posúdenie Pôdohospodárskej platobnej agentúre 

(PPA). 

Byty - s. č. 2 – informoval o príprave projektovej dokumentácie na podanie žiadosti o dotáciu 

ŠFRB. Zároveň informoval poslancov o stretnutí s p. Petrekom s Podtatranskej vodárenskej 

spoločnosti a. s. a konzultácii so zástupcom firmy F. TKT Slovakia s. r. o. , ktorá je majiteľom 

penziónu Živa a taktiež vodovodnej šachty a prípojky, na ktorú chce obec pripojiť spomínané 

byty, obaja s pripojením bytov n exitujúcu prípojku súhlasili. Obec zaslala žiadosť o zriadenie 



elektrickej prípojky, momentálne čakáme na odpoveď.     

 

K bodu 11: 

Nájomné byty – predĺženie nájomných zmlúv 

Po otvorení tohto bodu poslanci rokovali o predĺžení nájmu na základe predložených žiadostí 

o predĺženie nájomnej zmluvy na súpisnom čísle 7 

Predĺženie nájmu bytu č. 1 – nájomca Roman Bodnár /žiadosť o predĺženie nájmu, tvorí 

samostatnú prílohu k zápisnici/. 

Predĺženie nájmu bytu č. 2 – nájomca Martina Košalková /žiadosť o predĺženie nájmu, tvorí 

samostatnú prílohu k zápisnici/. 

Predĺženie nájmu bytu č. 3 – nájomca Slavomír Fábry /žiadosť o predĺženie nájmu, tvorí 

samostatnú prílohu k zápisnici/. 

 

 Poslanci  sa po diskusii zhodli, že nakoľko nájomcovia majú uhradené všetky nedoplatky a 

záväzky voči obci a okrem žiadosti súčasných nájomníkov obec iné žiadosti neeviduje predl-

žujú nájom o jeden rok t. j. 01.05.2024 do 30.04.2026.  O jednotlivých žiadostiach o predĺžení 

nájmu dal starosta hlasovať. 

 

Uznesenie č. 16 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) predĺženie nájomnej zmluvy byt č. 1 – nájomca  p. Slavomír  Fábry od 01.05 .2025 do 

30.04.2026 za podmienok stanovených v nájomnej zmluve  

b) predĺženie nájomnej zmluvy byt č. 2 – nájomca  p. Martina Košalková od 01.05 .2025 

do 30.04.2026 za podmienok stanovených v nájomnej zmluve 

c) predĺženie nájomnej zmluvy byt č. 3 – nájomca  p. Roman Bodnár od 01.05 .2025 do 

30.04.2026 za podmienok stanovených v nájomnej zmluve  

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní:   

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

Žiadosť Členskej základne Jednota Bijacovce 

Starosta predniesol žiadosť Členskej základne Jednota Bijacovce o znížene poplatku za 

užívanie priestorov sály na výročnú členskú schôdzu dňa 11.02.2025 na 50,00 €. Spotreba 

energií bude zúčtovaná podľa skutočnej spotreby.  O žiadosti dal starosta hlasovať.  

 

 

 

 

 

 

 



 

Uznesenie č. 17 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) zníženie poplatku za užívanie sály na 50,00 € na výročnú schôdzu konanú dňa 

11.02.2025 pre Členskú základňu Jednota Bijacovce  

b) energie budú účtovné podľa skutočnej spotreby  

 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Roman Bežilla, , Mgr. Mária Krupová, Michal Lepeták, Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. Bohuš Dzugas 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

Žiadosť Pozemkové spoločenstvo Branisko 

Starosta informoval poslancov o žiadosti Pozemkového spoločenstva Branisko o znížene 

poplatku za užívanie priestorov sály a kuchyne obecného domu na 100,00 eur, mimo 

spotrebovaných energií dňa 29.03.2025 – valné zhromaždenie, O predloženej žiadosti dal 

starosta hlasovať. 

Uznesenie č. 18 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) zníženie poplatku za užívanie sály a kuchyne obecného domu na 100,00 € použitú na 

valné zhromaždenie dňa 29.03.2025 

b) energie budú účtované podľa skutočnej spotreby 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Roman Bežilla, , Mgr. Mária Krupová, Michal Lepeták, Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. Bohuš Dzugas 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

Žiadosť p. Jozefa Pokutu 

Starosta prečítal žiadosť p. Jozefa Pokutu o pomoc pri opätovnom pripojení k vode na súpisnom 

čísle 65. K uvedenej žiadosti sa rozprúdila diskusia a v nej sa poslanci zhodli, že uvedený stav 

vznikol nezodpovednosťou majiteľa a obe nemá prostriedky na riešenie tejto situácie. Zároveň 

starosta poznamenal, že uvedený problém je v štádiu riešenia prostredníctvom organizácie 



Zdravé regióny – p. Kováč plánované stretnutie na 01.04.2025 na PVS a. s. Poprad. 

 

 

 

Žiadosť o trvalý pobyt 

Poslanci sa zaoberali žiadosťou p. Tomáša Siváka o trvalý pobyt v obci, nakoľko menovaný 

nevlastní v obci nehnuteľnosť nemá obec možnosť mu kde udeliť trvalý pobyt. 

 

Poslanci diskutovali aj na problém túlavých psov v obci a zároveň poukázali na nedávny 

konflikt, kedy psy z časti obce za kostolom pohrýzli náhodnú okoloidúcu. Poslanci rozobrali 

viacero možností a odporučili starostovi  zistiť a predložiť zákonné možnosti riešenia problému 

na najbližšie rokovanie OZ. Do diskusie sa zapojil p. R Bežilla  s potrebou riešenia odklonu 

vody stekajúcej z priľahlého lesa mimo územia obytnej časti za kostolom. K uvedenému 

problému sa poslanci vrátia na niektorom z nasledujúcich zasadnutí OZ. 

Do diskusie sa zapojila riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. M. Bodnárová, ktorá upovedomila poslancov 

na opakované vynechávanie školskej dochádzky rómskymi žiakmi  a to hlavne 

neospravedlnenými hodinami. P. starosta zdôraznil, že niekoľko krát zorganizoval so školou 

a rodičmi stretnutie, kde apeloval na rodičov a na dodržiavanie školskej dochádzky prípadne 

donáškou ospravedlnení v prípade neprítomnosti žiakov. Zároveň podotkol, že už  takéto 

prípady riešili podnetom na polícii a do dnešného dňa nie je nič vyriešené. P. riaditeľka 

zdôraznila potrebu pokutovať rodičov za nedodržiavanie školskej dochádzky žiakov.  

Poslanci sa v diskusii vrátili k pravidelnej kontrole pracovníkov MOaPS, ich pracovnej doby 

a pracovnej náplne. Žiadali starostu, aby zabezpečil riadny doprovod detí do školy a zo školy 

prostredníctvom pracovníkov MOaPS. Znovu zaviesť jednotný príchod a odchod všetkých detí 

v stanovenom čase, tak ako to bolo zaužívané v minulosti. Zároveň vyzvali starostu, aby 

pracovníci dbali na poriadok v obci a zamedzovali výtržníctvu maloletých na verejných 

priestranstvách a cintoríne, nakoľko v poslednom čase boli zaznamenané sťažnosti viacerých 

občanov na takéto správanie.  

 

V diskusii vystúpila p. Mgr. M. Bodnárová ako matka nájomcu p. R. Bodnára s námietkou, že 

v neprítomnosti nájomcu a bez jeho vedomia vstupujú  zamestnanci obce do jeho bytu 

a otázkou či boli vykonávané úkony v byte nájomcu za posledný pol rok bez prítomnosti 

nájomcu. P. starosta uviedol, že zamestnanci obce nemajú prístup do bytov nájomcov len do 

spoločných priestorov čo sú chodby a schodištia, prípadne balkón. Do týchto priestorov 

zamestnanci obce môžu vstupovať v prípade potreby, nakoľko je budova obecná.  Následne p. 

Bodnárová bola poslancami vyvedená z omylu, že schodište a chodba nie je predsieň  bytu ako 

sa domnievala, a z uvedeného vyplýva, že zamestnanci v byte nájomcu R. Bodnára v jeho 

neprítomnosti neboli.  

 

Nakoľko sa do diskusie nikto viac neprihlásil starosta tento bod ukončil. 

 

 

K bodu 13 : 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie OZ ukončil. 

 

V Bijacovciach  21.03.2025 

 

Zapisovateľ: Bc. Zuzana Topoliová                    .............................................................. 

 

Overovatelia zápisnice: Ľubomír Zajac        .............................................................. 

   

       Roman Bežilla                  ….......................................................... 



 

U Z N E S E N I A 

 

z 26. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bijacovce zo dňa  21.03.2025 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom 26. zasadnutí prerokovalo: 

 

 

• Správu o plnení uznesení z 25. zasadnutia OZ 

• Inventarizáciu v obci za rok 2024 

• Správu hlavného kontrolóra obce za rok 2024 

• Správu hlavného kontrolóra obce o kontrole prevodov nehnuteľného majetku 

• Výberové konanie na hlavného kontrolóra obce 

• Dotácie z rozpočtu obce na rok 2025 

• Kronika obce za rok 2023 

• Spotrebu energií v obecných budovách 

• Výstavba v obci  

 Rôzne 

 Diskusné príspevky občanov a poslancov 

• Záver 

 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

         A.  s c h v a ľ u j e   

a) Program rokovania 26. zasadnutia OZ 

 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

 

 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Uznesenie č. 2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu o plnení uznesení z 25. zasadnutia OZ 

 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

Uznesenie č. 3 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) vyradenie majetku obce v obstarávacej cene  1 616,16 eur a zostatkovej cene 

1 032,34 eur 

b) vyradenie majetku ZŠ s MŠ obstarávacej cene 11 695,41 eur a zostatkovej cene 

8 885,01 eur 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. b e r i e   n a    v e d o m i e  

a) správu kontrolórky obce o kontrolnej činnosti za rok 2024 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 

 



 

 

 

Uznesenie č. 5 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

 

A. b e r i e   n a    v e d o m i e  

a) správu kontrolórky obce o kontrole prevodu nehnuteľného majetku 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 

Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. n e s c h v a ľ u j e 

 a) každému žiadateľovi znížiť žiadanú sumu o 20%   

 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

Uznesenie č. 7 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) prerozdelenie schválených finančných prostriedkov na dotácie pre jednotlivých 

žiadateľov v sume minuloročných dotácii s navýšením o 155 € pre každého žiadateľa 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 



 

 

 

Uznesenie č. 8 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. n e s c h v a ľ u j e 

a) prerozdelenie schválených finančných prostriedkov na dotácie pre jednotlivých 

žiadateľov v sume minuloročných dotácii s navýšením o 186 € pre každého žiadateľa, 

okrem Dychovej hudby  

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 9 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) dotáciu pre Futbalový klub Bijacovce na rok 2025 vo výške 3 755,00 eur  

b) dotáciu pre Dobrovoľný hasičský zbor Bijacovce na rok 2025 vo výške  2 155,00 eur  

c) dotáciu pre Šachový klub Bijacovce na rok 2025 vo výške 1 655,00 eur  

d) dotáciu pre Rímsko-katolícku cirkev Bijacovce na rok 2025 vo výške 1 155,00 eur  

e) dotáciu pre Stolnotenisový klub Bijacovce na rok 2025 vo výške  625,00 eur  

f) dotáciu pre Dychovú hudbu Bijacovce na rok 2025 vo výške  655,00 eur  

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

Uznesenie č. 10 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

B. presun spotreby energií v obecných budovách  na ďalšie zasadnutie  

 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 



        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 11 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. n e s c h v a ľ u j e 

a) umiestnenie Z-boxu pred predajňu Coop Jednota  podľa návrhu zmluvy 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

Uznesenie č. 12 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) umiestnenie Z-boxu na parkovisko pri Obecnom úrade s vyhradením parkovacieho 

miesta   

 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 13 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) umiestnenie Z-boxu na verejné priestranstvo ku prevádzke ESO-Club vodorovne 

s cestou k RD Bijacovce  

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 



 

 

 

 

Uznesenie č. 14 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) Zistiť podmienky a doplniť projekt detského ihriska o výstavbu oplotenia, 

uzamykateľnej brány a kamerovým systému v rámci žiadosti o dotáciu ako oprávnený 

výdavok 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 15 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) Podpísanie zmluvy na spoluprácu s p. Kovalčíkom 

 

 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 16 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) predĺženie nájomnej zmluvy byt č. 1 – nájomca  p. Slavomír  Fábry od 01.05 .2025 do 

30.04.2026 za podmienok stanovených v nájomnej zmluve  

b) predĺženie nájomnej zmluvy byt č. 2 – nájomca  p. Martina Košalková od 01.05 .2025 

do 30.04.2026 za podmienok stanovených v nájomnej zmluve 

c) predĺženie nájomnej zmluvy byt č. 3 – nájomca  p. Roman Bodnár od 01.05 .2025 do 

30.04.2026 za podmienok stanovených v nájomnej zmluve  

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       



       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 17 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) zníženie poplatku za užívanie sály na 50,00 € na výročnú schôdzu konanú dňa 

11.02.2025 pre Členskú základňu Jednota Bijacovce  

b) energie budú účtovné podľa skutočnej spotreby  

 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 18 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) zníženie poplatku za užívanie sály a kuchyne obecného domu na 100,00 € použitú nna 

valné zhromaždenie dňa 29.03.2025 

b) energie budú účtované podľa skutočnej spotreby 

 

 

v Bijacovciach,  21.03.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 


